
Wspólne święcenie pokarmów na białostockim Rynku Kościuszki

Jak co roku białostoczanie tłumnie w Wielką Sobotę przyszli na miejskie święcenia pokarmów zorganizowane przez
Stowarzyszenie „Droga” i miasto Białystok. Życzenia wielkanocne złożył Ksiądz Arcybiskup Edward Ozorowski: - Chrystus
zmartwychwstał, prawdziwie zmartwychwstał. Dźwigając krzyż naszej codzienności w święta wielkanocne pamiętajmy o
tym że te kłopoty, które teraz znosimy niczym są w porównaniu z tym, co nas czeka w niebie.

Punktualnie w południe na białostockim Rynku Kościuszki przyszły całe rodziny z
misternie przygotowanymi święconkami. Były obowiązkowe jajka, sól, chleb, kiełbasa –
czyli wszystko to, co powinno się znaleźć na prawdziwie wielkanocnym stole.

- Jedzenie jest bardzo ważnym elementem życia człowieka. Pracujemy dla jedzenia,
giniemy kiedy jedzenia nie ma - podkreślał ojciec Edward Konkol. - I to jedzenie
wielkanocne ma jednoczyć ludzi, a jednocześnie przenieść nas w czas, kiedy Chrystus
zmartwychwstał. Tak więc błogosławimy jedzenie, żeby stało się ono elementem
ożywiającym nas, aby stało się elementem przyprowadzającym Chrystusa do naszych
stołów, do naszego domu. Abyśmy mogli razem radować się Chrystusem
zmartwychwstałym i naszym życiem.

Wielknocne życzenia złożył białostoczan i prezydent miasta Tadeusz Truskolaski.
Rynek Kościuszki nie był tego dnia jedynym miejscem, gdzie wierni mogli wspólnie
uczestniczyć w święceniu pokarmów poza murami kościołów – o godz. 14 podobna
uroczystość – tym razem z udziałem kibiców – miała miejsce i na Stadionie Miejskim w
Białymstoku.
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